
Sida 1 av 4 

 

 
 
SPF Seniorerna Kullaberg 605  
Verksamhetsberättelse 2017  
 
Styrelsen har under året haft följande sammansättning  
Britt Gudmundson ordförande 
Ronny Klang  vice ordförande  
Lena Strandmark sekreterare 
Bengt Nilsson  kassör 
Siv Dreiwitz  ledamot 
Birgitta Gille  ledamot  
Ann Jerndal  ledamot 
 
Revisor 
Åke Järnblad 
Revisorsersättare 
Per Delshammar 
 
Valberedning 
Claes Gudmundson 
Eva Blomberg   (t o m mars) 
Inger Hansson 
 
Medlemmar 
Föreningens medlemsantal, 2017-12-31, uppgick till 184 personer. Vid ingången av 
verksamhetsåret hade föreningen 180 medlemmar. Under året har 7 avlidit, 10  
utträtt och 21 nya medlemmar har tillkommit. 
 
Styrelsesammanträden 
Styrelsen har haft elva protokollförda styrelsemöten under verksamhetsåret. 
 
Årsmöte 
Årsmöte med sedvanliga förhandlingar och val hölls den 24 januari i Mölle stationshus.  
48 medlemmar var närvarande. 
Efter årsmötet visade Bertil Hagberg bilder och berättade om Vindelälven under rubriken 
”Med vingar längs Vindelälven – från källan till mynningen i havet”. 
 
Medlemsmöten 
Alla medlemsmöten har ägt rum i Mölle stationshus. 
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21 februari   
Kristina Pålsson, polis och säkerhetsansvarig i Höganäs kommun, informerade om 
vardagssäkerhet. Vi fick många värdefulla råd om hur vi kan skydda oss mot brott av olika slag. 
  
28 mars 
Antikvitetsexperten Joakim Bengtsson kåserade och berättade med humor och glädje om 
Antikrundan i TV och han informerade även om planerna för Finkeramiska och Blå hallen. 
 
25 april 
Peter Schölander, ny i rollen som kommunalråd, berättade engagerat om sig själv, Höganäs 
kommun och dess framtidsplaner.   
 
26 september 
Fröken Annie – Isaac Svenssons sista efterträdare. 
Christer Elfverson fångade med humor allas uppmärksamhet när han berättade om Fröken 
Annie. Annie Andersson, dotterdotter till Isaac Svensson, var den som slutligen slog igen butiken 
1986. 
 
 14 oktober 
Skåne i mitt hjärta. 
Naturfotograf Ingmar Skogar visade bilder och berättade om smultronställen i Skåne.  
Underbara bilder – flera kända platser men även en del okända för många av oss. 
 
15 november 
Höstens böcker blev i år som tidigare år en mycket uppskattad information.  
Christoffer Palmer och Ellen Skarp från Höganäs bokhandel berättade engagerat och gav 
läsvärda boktips. 
 
13 december 
Jullunch med allehanda läckerheter serverades. Stämningsfullt och vackert med fint Luciatåg 
från Brunnby skola. 
 
Studiebesök 
Föreningen har gjort 5 studiebesök under verksamhetsåret. Vid samtliga har vi samåkt i bilar 
från Mölle stationshus. 
 
6 april  
Vi besökte restaurangskolan i Ängelholm, där vi åt en trerätters lunch tillagad och serverad av 
skolans elever. Ett trevligt besök som gav mersmak. 
 
16 maj  
Åkte vi till Afrikahuset i Hjärnarp. Medan vi drack afrikanskt kaffe och åt Zanzibarkaka 
berättade Sven Zetterlund och hans hustru Linda Rasmussen om sina intressanta och 
händelserika liv. Därefter följde rundvandring i trädgården och huset. Vi fick även se film från 
deras resor till Afrika och information om deras projekt för Massajbarnen. Möjlighet fanns 
också att handla afrikanska varor i deras butik. 
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6 september  
Studiebesök på Steglinge gård, där vi fick en mycket god information om företagets verksamhet 
med rundvandring i maskinhallarna och från ett besöksplan kunde vi se in på 
paketeringsavdelningarna. Avslutningsvis blev vi bjudna på kaffe och kaka och hade möjlighet 
att ställa frågor. 
 
11 oktober 
Företagsbesök hos Per i Viken. Vi utrustades med skyddskläder och fick därefter en intressant 
guidad rundvandring i deras tillverkningslokaler, rök- och kylutrymmen. Besöket avslutades 
med en härlig smakbuffé. 
 
8 november  
Vi besökte Höganäs AB, världens största järnpulvertillverkare.  Iförda skyddshjälmar och 
västar blev vi guidade i produktionsanläggningen. Vi fick en givande information om 
tillverkningen av järnpulver och olika användningsområden av det. 
 
Musikeftermiddagar 
Två musikeftermiddagar med Tomas Svensson anordnades, den 8 februari och den 8 mars. 
Tomas presenterade musikverk för oss, vi lyssnade och diskuterade intrycken efteråt. 
 
Kommunala pensionärsrådet (KPR) 
Lena Strandmark har under verksamhetsåret varit föreningens ordinarie ledamot i KPR. 
Siv Dreiwitz har varit ersättare. KPR har haft fyra sammanträden under verksamhetsåret.

Samverkan - SPF-föreningarna i Höganäs kommun 
 Under året fortsatte vi samarbetet med de övriga SPF-föreningarna i Höganäs kommun. 

Representanter för föreningarna träffades vid tre tillfällen och diskuterade aktuella frågor och 
planerade för gemensamma aktiviteter. 

 Den 16 mars anordnades en gemensam föreläsning i Tivolihuset i Höganäs. Ewa-Gun Westford, 
kommunikationschef för polisen i region syd, kåserade under rubriken ”Jag är inte bara polis – 
jag är människa också”. 

 Den 7 juni fick några av våra medlemmar möjlighet att följa med SPF Tre byar på ett 
studiebesök på Vegeholms slott.  

 
 Samverkan – samtliga pensionärsföreningar i Höganäs kommun 
 Den 28 september i Tivolihuset i Höganäs svarade kommunens politiker på frågor, viktiga för 

seniorer. Ett samarrangemang av SPF Seniorerna, PRO och RPG i Höganäs kommun. 
  
 Sammanfattning av hur vi i styrelsen upplevde verksamhetsåret 2017. 

Vi upplevde 2017 som ett mycket positivt verksamhetsår. Intresset för och deltagandet i våra 
olika aktiviteter har varit stort och vi har upplevt mycket positiv respons från våra medlemmar. 
Antalet deltagare på våra medlemsmöten och studiebesök har ökat markant, vilket är mycket 
glädjande. 
Vi kommer att arbeta för och hoppas på att denna goda trend skall fortsätta även under 2018. 
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VERKSAMHETSPLAN FÖR 2018 

• Vi vill fortsätta erbjuda en samlingsplats med en trivsam miljö och god gemenskap.  

• Skapa möten som ökar livskvaliteten och ger socialt umgänge.  

• Med varierande föredrag på våra medlemsmöten och med olika studiebesök vill vi vidga 
medlemmarnas kunskap och vyer. 

• Vi vill arbeta med att bevaka hälsofrågor och äldres rättigheter i samhället. 
 

• Vi vill under 2018 fortsätta arbetet med att värva nya medlemmar.  
 

• Vi vill fortsätta samarbetet med de övriga SPF-föreningarna i kommunen. 
 

 
 
Mölle den 31 december 2017 
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